

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styretmöte 2007-03-08

Tid: Torsdag 2007-03-08

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Erik Larsson
SNF-ordförande:	Moa Berglund
Farmordförande:	Oskar Karlsson
Focumateriordf:	Mattias Tjus

§1. Mötets öppnande

§2. Runda Bordet

- Holma har haft kassörsmöte. Har sett till att vi inte behöver betala moms på Finforms fakturor.
- DP har satt igång med aspningen. Har byggt lite i DP-rummet och på anslags-tavlan i korridoren.
- Farm har haft lunchföredrag. Oskar har varit på arm-möte. Det var trevligt.
- Isabelle har uppdaterat viktiga beslut på F-styrets hemsida.
- Det finns numera en väldigt fin nyhetssida: www.focsnews.com. Förutom att ha skapat den lagar Foc flipper och tjänar pengar.
- Pontus är riktigt nöjd med att F6:s aspmöte sammanföll med Farms lunchföredrag eftersom F6 då slapp alla som äter gratis och bara är där för matens skull.
- NollK har haft möte med Cederwall om mottagning av provskrivare den 12:e maj. De kan göra en intresseanmälan samtidigt som de anmäler sig till antagningsprovet.

- SNF funderar på utvärdering av kandidatarbetet och kurslitterature. De har styrt upp samarbetet med skyddsombuden. Om man har något att klaga på ska man vända sig till sin årskursrepresentant som för det vidare till högre makter.
- Karin har varit på möte angående masterprogrammen. Det är väldigt få personer som sökt masterprogram associerade till F. Sommarforskningen verkar rinna ut i sanden för att det kommer att bli för dyrt.

§3. Mastermottagning

Chris och Henhan har gjort en grov planering över mastermottagningen. Det ska vara en informationsdag och någon form av middag i Canyon alternativt grillkväll i Slottsskogen. Målet är att få ihop en grupp, annars får Henhan, Chris och den nya ledamoten styra upp något.

§4. Måla om i korridoren

Förslag på att dela upp väggen i en ljusare färg upptill, en mörkare nertill och ha någon form av trälist i skarven. Ett alternativ är att sätta sådana plattor som sitter i baren nertill och ha någon klatschigare färg upptill. Henhan ska kolla om vi får sätta upp plattor. Chris ska kolla olika färgförslag i photoshop och Holma ska ta fram ett kostnadsförslag.

§5. Omsits

Ska ha omsits lördag den 5:e maj. Chris ska maila ut inbjudan.

§6. Hatmail

Karin ska skicka hatmail till Henhan om att han är sämst som försov sig och glömde bort mötet.

§7. Fototavlor

Karin ska meddela ÄG-fysik att det är helt okej för vår del om de också vill sätta upp fototavlor på sina medlemmar i korridoren.

§8. Mötets avslutande

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare